
Reacties dorpsraden m.b.t. Synthese 

Kelpen-Oler
Vragen worden wel beantwoord. Daarbij wordt verwezen naar anderen.  Nog weinig begeleiding 
ervaren. Praktisch gezien zou Synthese meer In het dorp aanwezig mogen zijn.

Ell
We hebben je mail d.d. 24-12-2016 tijdens onze bestuursvergadering van 23 januari 2017 
besproken. Tijdens deze vergadering was je zelf ook aanwezig. In het kort nog even onze reactie; 
"Wij zijn het eens met de visie en reactie van Gemeenschapsraad Heibloem. Het lijkt hen 
onwenselijk om nu alweer opnieuw een aanbesteding te doen met een andere partij dan Synthese. 
Als Dorpsraad Ell hebben wij geen ervaringen of nauwelijks een beeld van Synthese. In onze 
beleving is de zichtbaarheid van Synthese beperkt gebleven. We willen dit als aandachtspunt 
meegeven."

Buggenum
De Dorpsraad Buggenum heeft geen ervaring met Synthese.

Heythuysen
Ik denk, dat jullie het beste Synthese kunnen aanhouden. Wij weten nu waar we moeten zijn, en 
wanneer er weer iemand anders komt, kunnen ook wij weer van voor of aan beginnen.
Wij hebben steeds goede contacten met Irma en willen dat eigenlijk ook zo houden.
Begin als Gemeente Leudal in vredenaam niet steeds met andere bureaus, dat is voor iedereen 
weer steeds wennen en opnieuw beginnen.
Dat werkt problemen in de hand, zeker met de jongeren, die nu met Synthese misschien ook wel 
hun aanspreekpunt gevonden hebben

Heibloem
Ten aanzien van Synthese hebben wij alleen goede ervaringen. Het lijkt me onwenselijk om nu 
alweer opnieuw aanbesteding te doen: Synthese is eigenlijk net pas goed  ingevoerd. Verleng het 
contract en maak afspraken over wat de gemeente voor verbetering vatbaar vindt. Nu alweer een 
nieuwe partij naar binnen fietsen geeft alleen maar onrust en weer een periode van 
overdracht/onduidelijkheid.

Nunhem
Naar aanleiding van je vraag het volgende. Tijdens de laatste vergadering van de SOSL is het 
functioneren van Synthese ook aan de orde geweest. Op persoonlijke titel zeg ik dat men daar over 
het algemeen tevreden was over het functioneren. De wethouder was bij die vergadering aanwezig 
en heeft “dit geluid” meegenomen.
We zullen morgen op de vergadering van de dorpsraad dit ook aan de orde laten komen.

Roggel
Als Dorpsraad Roggel hebben we (nog) geen ervaring met het werken met Synthese. Daarom 
kunnen we geen ervaring delen met de gemeente.

Hunsel
De vraag over Synthese uitgezet binnen bestuur en alle werkgroepen.
In totaal 4 reacties die hieronder volgen.
Zelf heb ik positieve ervaringen met Synthese.
Zoals uit onderstaande reacties blijkt is wel belangrijk dat op de eerste plaats duidelijk is wat je 
van Synthese kunt verwachten.
Een fout verwachtingspatroon schept negatieve ervaring.

Persoonlijk vind ik de organisatie weinig toevoegen. On-Gechargeerd: Veel bla bla, hoge mate van 
“pappen en nathouden” en vervolgens moet je het werk toch zelf doen en zij krijgen ervoor 
betaald. 

M.b.t. Het bla bla ben ik het wel eens , maar Synthese is er niet om het zelf te doen. De mensen 
worden alleen ondersteund door hen.
Wat de Senioren betreft gaat het niet slecht met de ondersteuning van hen.



Feit is dat de gemeente in ieder geval zo'n instelling in Leudal wil en om nu weer na die paar jaar 
weer een heel circus met inspraak en offertes op poten te zetten lijkt me weggegooid geld.
Mijn mening is: Synthese doet het niet slecht. Ze zijn pas enkele jaren bezig. Nu weet je wat je 
aan ze hebt. Geef geen geld uit aan procedures. Ga in zee met hen en schaaf hier en daar waar je 
kunt verbeteren.
 
Ik ben het eens met de bovenstaande motivering  en ondersteun deze reactie.
  
Als lid van de werkgroep accommodatie heb ik op zich goede ervaringen met Synthese. In de 
laatste bijdrage ter voorbereiding van de brede dorp bijeenkomst was hun input op basis van onze 
informatie prima. In de uitvoering van de bijeenkomst miste ik wel hun improvisatie vermogen en 
daadkrachtige leiding. Voor de rest is het wel moeilijk om een beoordeling te geven op 1 ervaring 
met hun. Ik hoop dat je hier ook iets mee kunt.




